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Välkomna
Petra Malmberg välkomnade alla och inledde mötet med 
upprop. Daniel Adelander, managementkonsult för Pro&Pro, 
är ny i arbetsgruppen. Felix Stussi har avslutat sin tjänst hos 
ServaNet och är inte med fortsättningsvis. 

Det har kommit utvärdering från Lead Expert som har skickat 
återkoppling till alla deltagande städer och kommuner. 
Dagens möte hade mycket fokus på återkopplingen, vilket 
i kommande möten innebär lite ändrade arbetssätt och 
omtag för leverans av handlingsplanen till det första utkast i 
december. 

Status Small Scale Action
Temperaturmätarna i Backetjärn och Vojen har fått uppmärksamhet sedan 
de implementerades. Det finns inga exakta data på hur mycket webbsidan 
används för att titta på temperaturerna, men många verkar pratar om 
funktionen. Backetjärn visar upp data tydligt för besökarna i receptionen. 

Inledning

Artikel om badbojarna i Sundsvalls Tidning.

Arbetet med plattformen för 
att visa upp data har inte 
kommit igång på grund av 
olika faktorer, vilket visar att 
vi inte har rätt organisation 
för att driva projektet på 
egenhand. Inget nytt beslut 
har tagits om hur plattformen 
ska testas. Lösningen med 
badtemperaturerna rullar på 
just nu hos ServaNet.
 
Lars Olof Persson berättade 
at t  ServaNet står inför 
förändringar. IoT kommer 
in i ordinarie verksamheter 
hos ServaNet och är ett 
affärsområde.



Utvärdering halvtid IoTxchange
Mid term review
Mid Term Review innebär att vi har fått återkoppling mitt i projektet. Vi har 
fått svara på frågor från Lead Expert och från Urbactnivån. Återkopplingen 
ska kollas igenom tillsammans med de andra deltagande kommunerna och 
städerna längre fram. Det är fyra punkter som kommit tillbaka till oss:

1. Ta in en extern resurs
Daniel Adelander är tänkt att stötta i kommande möten och med samman-
ställning av handlingsplanen. Daniel har tidigare erfarenheter av IoT-projekt. 

2. Ta in fler externa deltagare
Vår arbetgrupp består till största del av tjänstemän från kommunen och bör 
utökas med fler representanter från lokalt näringsliv, lokala organistationer 
och även privatpersoner i den mån det är möjligt.

3. Köra parallella arbetsgrupper för specifika områden
Vi kommer behöva dela upp oss i mindre arbetsgrupper under hösten. 
Tanken är att fokusera på en fråga eller ett område man är intresserad av.
 
4. Öka extern kommunikation
Vi behöver öka den externa kommunikationen och synas 
mer. Temperaturmätarna fick oss att synas mer eftersom 
de var populära och lätta att fotografera. Framöver kan det 
bli lättare att hitta liknande exempel med en mer konkret 
handlingsplan. 



Förslag på mindre arbetsgrupper
Det har rekommenderats att gruppen behöver brytas ner i mindre arbetsgrupper 
som jobbar parallellt. Här diskuterades förslagen på de nya arbetsgrupperna:

Tekniska: 
Har redan många konkreta förslag de vill göra och kan utgöra en egen 
arbetsgrupp. Till handlingsplanen kan gruppen ta fram vad som ska göras 
och när. Emma Gustafsson föreslogs som ägare för Tekniska gruppen.

Friluftsliv/Turism/Kultur: 
Projekt är igång redan, såsom temperaturmätarna för badvatten. Den här 
gruppen behöver titta på områden som kommunen sköter. Ingen given 
ägare i vår nuvarande grupp. Någon måste äga sakerna som ska göras 
inom denna grupp.

Infrastruktur och Datahantering: 
IoT är en pusselbit i digitaliseringen. Petra Malmberg föreslogs som ägare 
för Infrastruktur och Datahanteringsgruppen.
 
Utställning/Lokalt event: 
Ingen ägare. Lars-Olof fick frågan om samarbetet mellan Technichus 
och ServaNet, vilket diskuterats under tidigare möten. De samarbetar i 
Sundsvalls kommun med att bygga upp ett utställningsrum. 
Liknande projekt vore intressant för Ånge kommun. Ett utställningsrum 
om vårt IoT-projekt kan vara något att visa upp för medborgarna vid ett 
eventuellt event. 
 
Målbild 2025: 
Erik Lövgren berättade att liknande diskuterats i diskuterats i Kommun-
fullmäktige, Fokusområde 2030. I gruppen för Målbild 2025 behöver vi 
diskutera vart vill vi nå inom IoT eller i alla fall digitalisering. Gruppen bör 
bestå av politiker och representanter från förvaltningarna.
 
Näringsliv och Civilsamhälle:
Vi behöver få in fler medborgare och representanter från näringsliv i arbetet 
för att det verkligen ska bli en integrerad handlingsplan.  
Vi har många företag i kommunen som är tekniskt framåt. Förslag från 
Emelie Säterberg är att avgränsa till området hållbart skogsbruk. 

Ny arbetsform



Idéer
Vi delade in oss i tre diskussionsgrupper för att se om fler 

idéer fanns kring bildandet av de nya grupperna. 

Förslag från 
diskussionsgrupp 1 

 
Tekniska:  
Emma Gustafsson formerar 
gruppen. Har en del projekt 
som redan är igång. 
Behöver skriva ihop en plan 
framåt. Emma eller annan från 
Tekniska föreslås vara med 
och diskutera målbild 2025, 
vision från Tekniskas delar. 

Friluftsliv/Turism/Kultur:
Melissa Högberg Yilmaz, 
Samhällsplanerare och 
Moa Magnusson,  
Folkhälsostrateg föreslogs. 
I den här gruppen kan 
det synliggöras vad som 
är på gång i olika delar i 
verksamheten, t.ex. IoT och 
Folkhälsa. 
Vad kan vi göra för ungdomar? 
Hälsoperspektiv. Satsa på 
ungdomar och barn i det 
offentliga rummet. Offentligt 
engagemang 
 
Utställning/Lokalt event:
Jordbruk, medborgare, mer 
mot socialtjänst. Diskussions-
grupp att hålla öppen.
 
Ägare: 
Gärna politiker för gruppen 
Friluftsliv/Turism/Kultur

Förslag från 
diskussionsgrupp 2 

 
Friluftsliv/Turism/Kultur:
Förslag: räkna besökare till 
platser. Se olika saker i realtid 
med hjälp av te.x. QR-koder 
ute i markerna. 
Naturum/Turistbyrån föreslås 
vara med på ett hörn.
 
Näringsliv och Civilsamhälle
Emelie Säterberg, Näringslivs-
utvecklare och Emilia Rapp, 
Hållbarhetsstrateg föreslogs.

Andra förslag var Nouryon, 
Elkapsling och Malin 
Wedin från Regionen, för 
digitalisering av näringslivet.
 
Utställning/Lokalt event:
 Involvera biblioteket 
som redan har uppdrag i 
digitalisering.

Scenkonst ocn Länsstyrelsen 
för besöksnäringen. 
Länsmuseet har QR-koder för 
sagostigar.

Andra förslag:
Härjeåns för mätning av drift 
och förvaltning, väva in i IoT.
 
Involvera Näravårdsamordnare 
Jennie Näslund.

Förslag från 
diskussionsgrupp 3

 
Infrastruktur och
Datahantering:
Örjan Nordlund intresserad av 
att vara med i gruppen.
 
Andra förslag:
Trafikverket om interaktiv 
fastighetsreglering, extra 
område om trafik.

...
?



Dagens sista punkt var att titta framåt från vår projektplan. Petra Malmberg 
föreslog att arbetsgruppen ses tillammans vid Stockholm Tech Live, januari 2022. 

Projektplan framåt

http:// Stockholm Tech Live, 


Sammanfattning av dagens möte
Dagens huvudpunkt handlade om att se över utvärderingen från vår Lead Expert. 
Mindre grupper, som ska fokusera på sina egna områden, har föreslagits fort-
sättningsvis. Vi ska mötas längre fram i den större arbetsgruppen och diskutera 
vad som framkommit under de mindre mötena.

Tack för idag! 

Sammanfattning


